

CONSULTING SERVICES

newsletter 09/11

coplax®

COPLAX Pharma is committed to providing its «A la carte» Senior Consulting Resources to meet the specific requirements of companies acting for the healthcare industry.

COPLAX Pharma präsentiert ihre «A la carte» Senior Consulting Power für Lösungen von spezifischen Aufgabenstellungen für Unternehmungen im Gesundheitswesen.

CONSULTING SERVICES PLATFORM

INTERIM-QA

Supporting your QA team in case of a lack of resources

COVERING EMERGENCY PEAKS

On-site complaint management to cover emergency peaks and solve critical situations

QUALITY MANAGEMENT

Guiding your QA team to a successful certification and re-certification (ISO 9001; ISO 15378; ISO 13485; MDD-93/42; cGMP)

AUDITING SERVICES

Tailor-made auditing services

IMPLEMENTATION OF CAPAS, KEEPING IN MIND COST REDUCTION POTENTIALS

Process analysis and optimization

EVALUATION & DEVELOPMENT OF NEW SOURCING

Supporting your Supply Chain Management in auditing, qualifying and upgrading your partners/suppliers

PROJECT MANAGEMENT SUPPORT

Providing the technical and regulatory expertise to your project team for the definition, the development up to the project realization (industrialization)

CONSULTING SERVICES PORTAL

INTERIM-QA

Wir unterstützen Ihr QA-Team bei fehlenden Ressourcen

NOTFALLDIENST

On-site Reklamationsbehandlung in Notfällen

QUALITY MANAGEMENT

Wir führen Ihr Team zur erfolgreichen Erst-Zertifizierung oder Re-Zertifizierung (ISO 9001; ISO 15378; ISO 13485; MDD-93/42; cGMP)

AUDITING DIENSTLEISTUNGEN

Wir bieten Ihnen massgeschneiderte Lösungen im Bereich der Audits

DURCHFÜHREN VON CAPAS UNTER BERÜCKSICHTIGUNG VON KOSTENEINSPARPOTENTIALEN

Wir führen Prozess-Analysen durch und implementieren Optimierungen

EVALUATION UND ENTWICKLUNG VON NEUEN LIEFERANTEN / PARTNERN

Wir unterstützen Ihr Supply Chain Management in der Auditierung, Qualifizierung und Weiterentwicklung von neuen Lieferanten/Partnern

UNTERSTÜTZUNG IM PROJEKT MANAGEMENT

Wir unterstützen Ihr Projekt-Team mit technischem Fachwissen und im Bereich Regulatory Affairs entlang sämtlicher Phasen im Projekt Management (vom Validierung Master Plan bis zum Final Report)

COPLAX PHARMA, A Division of COPLAX AG
Chamerstrasse 174, CH-6300 Zug, SWITZERLAND

YOUR CONTACT:

Consulting Services: Raymond Cuany

Sales & Marketing: Phally Nguon

info@coplax-pharma.ch

Tel: + 41 41 766 83 30

Fax: + 41 41 766 83 31

www.coplax-pharma.ch